
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання шістдесят восьмої позачергової сесії  

міської ради восьмого скликання  

 

14 лютого 2024 року м.Пирятин № 69 

 

Місце проведення – велика зала адмінбудинку (вул. Соборна, 42, м.Пирятин) 

Обрано депутатів – 26 осіб 

Присутні – 19 депутатів: Білик Юрій Володимирович, Гаркавенко Олександр 

Михайлович, Гусак Олексій Миколайович, Демиденко Ніна Михайлівна, 

Дубецький Богдан Васильович, Жданов Олексій Іванович, Захарченко Аліна 

Олегівна, Йощенко Владислав Миколайович, Клепач Валентина Олексіївна, 

Курочка Олександр Степанович, Куча Олег Євгенійович, Люльченко 

Олександр Анатолійович, Пазюк Сергій Георгійович, Герасименко Алла 

Валеріївна, Тарасенко Тетяна Василівна, Тристан Олег Валерійович, Хоменко 

Олексій Віталійович, Ящик Віталій Михайлович, Ящик Олександр 

Михайлович. 

Відсутні – 7 депутатів: Бартошак Володимир Анатолійович, Близнюк 

Владислав Іванович, Василенко Микола Васильович, Гуцаленко Олександра 

Миколаївна (склала повноваження), Криворучко Володимир Володимирович, 

Міхєєв Дмитро Сергійович, з різних причин та 

 

 

Головував на сесії секретар ради Пазюк Сергій Георгійович (головуючий). 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання шістдесят 

восьмої позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: 

секретаріат та лічильну комісію. Пропозицію внесла депутат міської ради 

Захарченко А.О.: обрати секретаріат у складі двох осіб, персонально – 

Демиденко Н.М. та Клепач В.О. 

Марченко Валерій Михайлович 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Захарченко А.О. внесла пропозицію обрати лічильну 

комісію у складі трьох осіб, персонально – Білик Ю.В., Курочка О.С.,Ящик 

О.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд шістдесят восьмої позачергової 

сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання виноситься 2 питання, які 

попередньо були розглянуті на спільному засіданні постійних комісій ради 

сьогодні, 14 лютого 2024 року. Таким чином, був сформований проєкт порядку 

денного, який налічує 2 питання та, відповідно до Регламенту Ради, „Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про передачу у державну власність майна комунальної власності 

Пирятинської міської територіальної громади, що перебуває на балансі 

виконавчого комітету міської ради 

2. Про припинення права постійного користування земельними ділянками 

комунальної власності  

3. Різне 

 

Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу та в 

цілому. 

Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний шістдесят 

восьмої позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання за 

основу та в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Затвердити порядок денний пленарного засідання шістдесят восьмої 

позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 

2 питання та „Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по питаннях порядку денного – в межах 2 хв 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести упродовж 20 хвилин. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та 

цивільних внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання. 

(Хвилина мовчання) 

 

Відповідно до Регламенту Пирятинської міської ради восьмого скликання, 

слово для виступу взяв Куча О.Є., депутат міської ради, який повідомив про те, 

що на деяких вулицях міста та дорогах громади після сходження снігу 

зʼявилися глибокі вибоїни, які неможливо навіть обʼїхати, запропонував 

керівництву прийняти необхідні рішення та зробити ямковий ремонт у цих 

місцях. 

 

Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., завідувача сектору з питань оборонної та мобілізаційної 

роботи, яка проінформувала про передачу у державну власність майна 

комунальної власності Пирятинської міської територіальної громади, що 

перебуває на балансі виконавчого комітету міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ящик В.М., депутат міської ради, який поцікавився ціновою політикою 

придбаних дронів. 

Мельниченко М.В., заступник голови з питань діяльності виконавчих 

органів, який сказав, що за кошти бюджету громади придбано 12 дронів на 

загальну суму 2,754 мільйона гривень та 4 тепловізори вартістю 249,6 тисячі 

гривень.  



Дрони та тепловізори було придбано через платформу тендерних 

закупівель Prozorro. Наразі проходить ще один тендер на придбання чергового 

обладнання.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 38 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про припинення права постійного користування 

земельними ділянками комунальної власності. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому: 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 39 додається). 

 

СЛУХАЛИ в „Різному“: 

Пазюка С.Г., секретаря ради, який ознайомив присутніх із листом 

ініціативної групи (представник Анастасія Москаль) щодо надання дозволу на 

розміщення на LED екрані інформаційного продукту тривалістю 30 секунд (із 

посиланням на „банку“) для збору коштів на придбання дронів та засобів 

радіоелектронної боротьби (РЕБ). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Божко А.М., начальник відділу інформаційних технологій та захисту 

інформації виконкому міської ради, який сказав, що інформація з 

відеозакликом буде висвітлюватися через кожні 2,5 години, після блоку із 76 

загиблих захисників, практично без звуку. 

Ящик В.М., Куча О.Є. та Гусак О.М., депутати міської ради, які взяли 

участь в обговоренні та запропонували вивчити питання щодо розміщення 

інформації на білбордах, які знаходяться на центральних вулицях міста, та на 

плакатах, які можна розмістити на стіні культурно-громадського центру. 



Пазюк С.Г., секретар ради, який дав доручення заступнику голови з питань 

виконавчих органів Коваленко Т.В. провести нараду з даного питання за участі 

представників ініціативної групи. 

 

Оскільки питань для обговорення у „Різному“ не було, головуючий 

подякував усім за роботу та оголосив шістдесят восьму позачергову сесію 

Пирятинської міської ради восьмого скликання закритою. 

 

(Звучить гімн України) 

 

 

Секретар ради С.Г. Пазюк 

 

 

Головний спеціаліст  

секретаріату 

виконкому міської ради О.М. Журавель 


